
 

tel.: +421 2 5923 4545, fax: +421 2 5923 4461, www.avf.sk, mail: avf@avf.sk 

IČO: 42169330, Grösslingová 53, 811 09 Bratislava 

Zápis č. 5/2025 

z rokovania Rady Audiovizuálneho fondu 
 

Dátum, čas a miesto konania: 22. mája 2025 o 10.00 hod., v miestnosti Juraj Spitzer room na 1. 

poschodí v sídle AVF na Grösslingovej ulici č. 53 v Bratislave. 

Forma zasadnutia:  prezenčne a online 
 
Prítomní prezenčne:  
Predseda rady: Mgr. art. Štefan Dlugolinský; 
podpredsedníčka rady: JUDr. Ivana Maláková; 
členovia rady: Mgr. Slavomíra Salajová; Mgr. art. Ingrid Štepanovičová; Mgr. Štefan Nižňanský; MgA. 
Jozef Chudík; prof. PhDr. Jelena Paštéková, PhD; Mgr. Jana Prágerová; Mgr. Richard Kováčik, PhD; prof. 
Zuzana Gindl-Tatárová, ArtD; Mgr. Vincent Štofaník; 
Online: Mgr. Marta Švecová; 
Ospravedlnení: JUDr. Radoslav Remšík. 
 
Prítomní boli informovaní, že zo zasadnutia je realizovaný záznam komunikácie členov formou 
videokonferencie cez  aplikáciu MS Teams a rokovanie je prenášané formou živého audio prenosu, 
pričom celý zvukovoobrazový záznam bude zverejnený na profile Audiovizuálneho fondu (ďalej aj 
„fond“) na platforme youtube.com. 
 
Predseda Rady fondu (ďalej aj „rada“) vykonal prezentáciu a skonštatoval, že na rokovaní sú prítomní 
dvanásti členovia rady. Predseda skonštatoval, že rada je uznášani aschopná. 
 
Predseda rady navrhol za overovateľa zápisu p. Kováčika, ktorý s návrhom súhlasil. 
 
Hlasovanie č. 1: 
ZA: 11 (J. Paštéková, I. Maláková, S. Salajová, V. Štofaník; M. Švecová, Z. Gindl-Tatárová, I. 
Štepanovičová, Š. Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. Chudík, J. Prágerová)  
PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 1(R. Kováčik).  
Rada návrh schválila.  
 

Po hlasovaní predseda rady informoval, že v zmysle rokovacieho poriadku je potrebné schváliť program 

zasadnutia. Návrh programu bol členom rady zaslaný vopred spolu s podkladmi k jednotlivým bodom. Pred 

schválením navrhovaného programu sa predseda rady spýtal, či má niekto návrh na jeho zmenu alebo 

doplnenie.  

P. Gindl-Tatárová požiadala o doplnenie do bodu Rôzne, a to zaradiť diskusiu o spôsobe výberu členov do 

odborných komisií. Ďalšie podnety z rokovania odborných komisií si nechá na prerokovanie v bode Rôzne. 

Pani Salajová požiadala zaradiť do bodu Rôzne aj diskusiu o návrhu SFTA na zmenu Rokovacieho poriadku 

a o úprave Rokovacieho poriadku všeobecne vzhľadom na kompetencie Rady. Následne pani Paštéková 

navrhla do bodu Rôzne doplniť diskusiu o príprave júnového stretnutia so zástupcami z audiovizuálneho 

prostredia a diskusiu o príprave dlhodobých a strednodobých strategických cieľov AVF.  

 

Následne dal predseda rady hlasovať o upravenom návrhu programu 5. zasadnutia Rady Audiovizuálneho 

fondu: 

 
1. Informácia o činnosti Dozornej komisie Audiovizuálneho fondu  
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2. Návrh riaditeľa na poskytnutie finančných prostriedkov fondom a  rozhodnutie Rady 

Audiovizuálneho fondu o poskytnutí finančných prostriedkov fondom podľa § 4 ods. 2 písm. 

h) zákona č. 516/2008 Z. z. v znení neskorších predpisov v spojení s článkom 5 ods. 3 písm. b) 

VP AVF č. 1/2018 Štatút Audiovizuálneho fondu na základe  

 
(Neverejné rokovanie –  začiatok) 

 
2.1. hodnotenia odbornej komisie pre program 1.5 vo výzve č. 2/2025 k protokolu č. MK 

2/2025 

2.2. hodnotenia odbornej komisie pre program 1 vo výzve č. 5/2025 k protokolu č. 

PŠV_5/2025_1 

2.3. hodnotenia odbornej komisie pre program 1.4.2 vo výzve č. 2/2025 k protokolu č. KF 

1_2025 

2.4. pokračovanie v rokovaní o žiadosti č. 151/2025-6/1.2.2 na projekt (Ex)Prezidenti 

 

(Neverejné rokovanie – koniec) 

 
3. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu v období medzi zasadnutiami a kontrola plnenia 

úloh a uznesení 

3.1. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu 

3.2. Kontrola plnenia úloh a uznesení 

3.3. Informácia o činnosti Slovenskej filmovej agentúry 

 

4. Informácia o uzatvorených dodatkoch na základe uznesenia rady č. 23/2025 z 13.2.2025 

 

5. Rôzne 

 

Predseda rady dal hlasovať o tomto návrhu programu. 
 

Hlasovanie č. 2: 
ZA: 12 (J. Paštéková, I. Maláková, S. Salajová, V. Štofaník; M. Švecová, Z. Gindl-Tatárová, I. 
Štepanovičová, Š. Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. Chudík, J. Prágerová, R. Kováčik)  
PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 0. 

Rada návrh programu schválila. 

 

1. Informácia o činnosti Dozornej komisie Audiovizuálneho fondu 

 

Predseda rady privítal predsedu dozornej komisie fondu (ďalej aj „dozorná komisia“) p. Gajdošíka, 

ktorý informoval členov rady o plánovanom zasadnutí dozornej komisie dňa 13.5.2025, ktoré sa 

nemohlo uskutočniť z dôvodu pracovných povinností jej dvoch členov a z rodinných dôvodov tretieho 

člena. Dozorná komisia by nebola uznášania schopná. Po dohode členov Dozornej komisie sa jej 

najbližšie rokovanie bude konať dňa 23.5.2025.  
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Predseda vyzval členov rady, či majú otázky na p. Gajdošíka. Pani Salajová požiadala o spoluprácu pri 

príprave a pripomienkovaní Metodického usmernenia k poskytovaniu finančných prostriedkov na 

podporu audiovizuálneho priemyslu najmä v oblasti zdaňovania.  

 

Keďže členovia rady už nemali žiadne ďalšie otázky, Rada Audiovizuálneho fondu vzala na vedomie 

prezentovanú informáciu o činnosti Dozornej komisie. 

 

2. Návrh riaditeľa na poskytnutie finančných prostriedkov fondom a  rozhodnutie Rady 

Audiovizuálneho fondu o poskytnutí finančných prostriedkov fondom podľa § 4 ods. 2 písm. 

h) zákona č. 516/2008 Z. z. v znení neskorších predpisov v spojení s článkom 5 ods. 3 písm. 

b) VP AVF č. 1/2018 Štatút Audiovizuálneho fondu na základe  

 

(Neverejné rokovanie – začiatok) 

 

O tomto bode rada rokovala v neverejnom režime. Predseda uviedol, že podľa § 4 ods. 2 písm. h) v 

spojení s § 13 ods. 2 písm. a) zákona o fonde rada rozhoduje o poskytnutí finančných prostriedkov na 

podporu audiovizuálnej kultúry fondom na návrh riaditeľa, ktorý bol predložený vo forme písomného 

protokolu. Rada rozhoduje o protokole ako o celku. V prípade, ak člen rady navrhne zmenu 

v protokole, tak takúto zmenu musí odborne zdôvodniť a o každej takejto zmene sa hlasuje 

samostatne. 

 

2.1 hodnotenia odbornej komisie pre program 1.5 vo výzve č. 2/2025 k protokolu č. MK 2/2025 

 

(Produkcia koprodukčných hraných alebo dokumentárnych kinematografických diel s menšinovým 

tvorivým a producentským podielom slovenského koproducenta a s celkovým časovým rozsahom 

diela viac ako 40 minút)   

 

Predmetný protokol odprezentoval predseda odbornej komisie p. Jozef Heriban. Celkovo boli 

predložené na rokovanie rady 3 žiadosti a komisia navrhla finančne podporiť všetky tri žiadosti. 

Navrhovaná celková suma na podporu týchto žiadostí je 225.000,-Eur. Riaditeľ sa v rámci ním 

predkladaného návrhu stotožnil s odporúčaniami komisie. Predseda sa spýtal, či má niekto 

pozmeňujúce návrhy k tomuto protokolu.  

Rada následne rozhodovala o návrhu vo forme protokolu ako celku. 

 

UZNESENIE č. 53/2025 z 22.05.2025 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje návrh na poskytnutie finančných prostriedkov žiadateľom o 

podporu audiovizuálnej kultúry na projekty a vo výške, ktoré sú uvedené v záverečnom protokole č. 

MK 2/2025 v znení predloženom na rokovanie rady. 

 

Hlasovanie č. 3: 
ZA: 10 (J. Paštéková, I. Maláková, S. Salajová, V. Štofaník; M. Švecová, R. Remšík, I. Štepanovičová, Š. 
Nižňanský, J. Chudík, R. Kováčik)  
PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 2 (Š. Dlugolinský, J. Prágerová). 

Rada uznesenie schválila. 
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2.2 hodnotenia odbornej komisie pre program 1 vo výzve č. 5/2025 k protokolu č. PŠV_5/2025_1 

 

(Štipendiá na vývoj hraných, dokumentárnych a animovaných audiovizuálnych diel - priebežná 

výzva) 

   

Predmetný protokol odprezentoval predseda odbornej komisie p. Juraj Oniščenko. Celkovo bolo 

predložených na rokovanie rady 6 žiadostí a komisia navrhla finančne podporiť všetkých šesť žiadostí. 

Navrhovaná celková suma na podporu týchto žiadostí je 37.400,-Eur. Riaditeľ sa v rámci ním 

predkladaného návrhu stotožnil s odporúčaniami komisie. Predseda sa spýtal, či má niekto 

pozmeňujúce návrhy k tomuto protokolu.  

Rada následne rozhodovala o návrhu vo forme protokolu ako celku. 

 

UZNESENIE č. 54/2025 z 22.05.2025 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje návrh na poskytnutie finančných prostriedkov žiadateľom o 

podporu audiovizuálnej kultúry na projekty a vo výške, ktoré sú uvedené v záverečnom protokole č. 

PŠV_5/2025_1 v znení predloženom na rokovanie rady. 

 

Hlasovanie č. 4: 
ZA: 12 (J. Paštéková, I. Maláková, S. Salajová, V. Štofaník; M. Švecová, Z. Gindl-Tatárová, I. 
Štepanovičová, Š. Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. Chudík, J. Prágerová, R. Kováčik)  
PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 0. 

Rada uznesenie schválila. 

 

2.3 (pôvodný bod 2.4) pokračovanie v rokovaní o žiadosti č. 151/2025-6/1.2.2 na projekt 

(Ex)Prezidenti  

 

Predseda privítal p. Priklera (producent) a p. Starinského (dramaturg za STVR) na rokovaní o žiadosti 

na podporu projektu (Ex)Prezidenti a otvoril diskusiu. Pán Prikler a pán Starinský odpovedali na otázky 

členov rady a sľúbili v čo najkratšom čase premietnuť subjektom vhodnú verziu jednotlivých filmov 

projektu. Po skončení diskusie predseda poďakoval obom pánom za prítomnosť. 

Pani Švecová opustila rokovanie rady. Rada pokračovala v rokovaní v počte 11 členov. 

Predseda navrhol, aby sa hlasovanie o tejto žiadosti č. 151/2025-6/1.2.2 na projekt (Ex)Prezidenti  

preložilo na júnové rokovanie rady, kým nebude známy postoj bývalých prezidentov k týmto 

dokumentom.   

Predseda dal o tomto návrhu hlasovať. 

 

Hlasovanie č. 5: 
ZA: 11 (I. Maláková, S. Salajová, V. Štofaník, J. Paštéková, Z. Gindl-Tatárová, Š. Nižňanský, Š. 
Dlugolinský, J. Chudík, R. Kováčik, J. Prágerová, I. Štepanovičová)  
PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 0. 

Rada návrh schválila. 
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2.4 (pôvodný bod 2.3) hodnotenia odbornej komisie pre program 1.4.2 vo výzve č. 2/2025 

k protokolu č. KF 1_2025 

 

(Produkcia krátkometrážnych hraných alebo dokumentárnych audiovizuálnych diel s celkovým 

časovým rozsahom diela do 40 minút) 

  

Predmetný protokol odprezentovala predsedníčka odbornej komisie p. Anna Rumanová. Celkovo boli 

predložené na rokovanie  rady 3 žiadosti a komisia navrhla finančne podporiť všetky 3 žiadosti. 

Navrhovaná celková suma na podporu týchto žiadostí je 65.000,-Eur. Riaditeľ sa v rámci ním 

predkladaného návrhu stotožnil s odporúčaniami komisie.  

Predseda dal hlasovať o protokole ako celku v znení predloženom na rokovanie rady. 

 

UZNESENIE č. 55/2025 z 22.05.2025 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje návrh na poskytnutie finančných prostriedkov žiadateľom o 

podporu audiovizuálnej kultúry na projekty a vo výške, ktoré sú uvedené v protokole č. KF 1_2025 

v znení predloženom na rokovanie rady. 

 

Hlasovanie č. 6: 
ZA: 10 (I. Maláková, S. Salajová, V. Štofaník, J. Paštéková, Z. Gindl-Tatárová, Š. Nižňanský, Š. 
Dlugolinský, J. Chudík, R. Kováčik, J. Prágerová)  
PROTI: 1 (I. Štepanovičová); 
ZDRŽAL SA: 0. 

Rada uznesenie schválila. 

 
(koniec neverejného rokovanie) 

 

3. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu v období medzi zasadnutiami a kontrola 

plnenia úloh a uznesení  

 

Predseda požiadal riaditeľa o informovanie o plnení úloh a o činnosti Audiovizuálneho fondu v období 

medzi zasadnutiami. Riaditeľ informoval o splnení úloh v zmysle uznesení rady, podklad bol zaslaný 

členom rady v riadnom termíne pred rokovaním. Správa o činnosti fondu bola tiež zaslaná v písomnej 

podobe, a to v riadnom termíne pred rokovaním rady. Riaditeľ uviedol niektoré udalosti za posledný 

týždeň, napr. podpis Memoranda o podpore európskej kinematografie pani ministerkou. Ďalej 

informoval o plánovanom stretnutí členov rady, riaditeľa Audiovizuálneho fondu a zástupcov 

audiovizuálneho prostredia v kine Lumiére dňa 17. júna o 14:00 hod, ako aj o zabezpečení školenia 

o GDPR pre zamestnancov fondu a o vytvorení nového pracovného miesta – správca registratúry.  

Predseda rady sa spýtal, či má niekto otázky k správe Slovenskej filmovej agentúry. 

Pani Gindl-Tatárová a pani Paštéková otvorili diskusiu ohľadne medzinárodnej propagácie slovenskej 

audiovízie. Vyzdvihli prácu českého filmového fondu v tejto oblasti. Následne navrhli nasledovné 

uznesenie, o ktorom dal predseda hlasovať.  
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UZNESENIE č. 56/2025 z 22.05.2025 

Rada Audiovizuálneho fondu poveruje riaditeľa fondu rokovaním s vedením Slovenského filmového 

ústavu o rozšírení celoročnej medzinárodnej propagácie aj nad rámec festivalov za účelom 

zefektívnenia celoročnej prezentácie slovenských (aj koprodukčných) filmov. O postupe rokovaní so 

SFÚ bude riaditeľ priebežne informovať na rokovaniach rady. 

 

Hlasovanie č. 7: 
ZA: 11 (I. Maláková, S. Salajová, V. Štofaník, J. Paštéková, Z. Gindl-Tatárová, Š. Nižňanský, Š. 
Dlugolinský, J. Chudík, R. Kováčik, J. Prágerová, I. Štepanovičová)  
PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 0. 

Rada uznesenie schválila. 

 

Rada zobrala ostatné informácie na vedomie a predseda rady uzavrel tento bod rokovania. 

 

4. Informácia o uzatvorených dodatkoch na základe uznesenia rady č. 23/2025 z 13.2.2025 

 

Riaditeľ informoval členov rady o uzatvorených dodatkoch k zmluvám v zmysle uznesenia rady č. 

23/2025, ktorým kancelária vyhovela vzhľadom na splnenie podmienok na odklad uzavretia projektov. 

Rada zobrala informácie na vedomie a predseda rady uzavrel tento bod rokovania. 
  

 

5. Rôzne  

 

Pani Gindl-Tatárová otvorila diskusiu na tému kreditu žiadateľa a navrhla aby sa rada zaoberala jeho 

jasným zadefinovaním pre potreby odborných komisií. Uviedla príklady, keď si žiadatelia udelili kredity 

za autorskú činnosť, hoci „kredit žiadateľa“ sa doteraz týkal predovšetkým producentov. Ďalej navrhla, 

aby boli určené fixné termíny na doloženie dodatočne vyžiadaných dokladov k žiadostiam v rozmedzí 

dvoch (prípadne troch) týždňov. Ďalej navrhla a požiadala riaditeľa o analýzu možnosti zjednodušenia 

užívateľského rozhrania informačného systému audiovizuálneho fondu. Následne otvorila tému 

žrebovania zvolených kandidátov do jednotlivých odborných komisií. Takáto zmena bude vyžadovať 

úpravu vnútorných predpisov. Pani Gindl-Tatárová pošle tajomníkovi rady podklady, ktoré vypracovala 

na jeseň minulého roka. Pani Salajová požiadala riaditeľa o prípravu úpravy vnútorného predpisu 

Zásady, spôsob a kritériá hodnotenia žiadostí o poskytnutie finančných prostriedkov 

z Audiovizuálneho fondu na podporu audiovizuálnej kultúry na júnové zasadnutie rady.  

 

Pani Salajová otvorila tému úpravy rokovacieho poriadku. Členovia rady diskutovali na túto tému 

a požiadali riaditeľa o prípravu úprav rokovacieho poriadku na júnové zasadnutie rady s cieľom upraviť 

spôsob vynímania jednotlivých žiadostí z protokolu a spôsob a proces rozhodovania o nich. Zároveň 

vznikla požiadavka na úpravu účasti člena rady a jeho práva pýtať sa otázky a vyjadrovať sa k projektom 

pri vypočutiach žiadateľov pred odbornými komisiami a to aj vzhľadom na súčasnú zákonnú úpravu. 

 

Predseda navrhol rokovať o odmene riaditeľa (v neverejnom režime). Predseda uviedol dôvody, pre 

ktoré navrhol udeliť odmenu riaditeľovi za rok 2024 vo výške 3-mesačných platov. Následne dal 

hlasovať o tomto návrhu uznesenia. 
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UZNESENIE č. 57/2025 z 22.05.2025 

Rada Audiovizuálneho fondu na základe návrhu predsedu rady a v nadväznosti na dosiahnuté výsledky 

Audiovizuálneho fondu v roku 2024 schvaľuje pre riaditeľa Audiovizuálneho fondu odmenu vo výške  

troch mesačných platov.  

 

Hlasovanie č. 8: 
ZA: 10 (I. Maláková, V. Štofaník, J. Paštéková, Z. Gindl-Tatárová, Š. Nižňanský, Š. Dlugolinský, J. Chudík, 
R. Kováčik, J. Prágerová, I. Štepanovičová);  
PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 1 (S. Salajová). 

Rada uznesenie schválila. 
 

Členovia rady poverili predsedu rady, aby zaslal list na Ministerstvo kultúry SR ohľadne navýšenia 

odmien pre členov rady v súvislosti so zvýšenými povinnosťami členov rady vyplývajúcich z novely 

zákona. 

 

Pán Štofaník opustil rokovanie rady. Rada pokračovala v rokovaní v počte 10 členov. 
 

Pani Paštéková vyzvala členov rady na zapojenia sa do pracovnej skupiny na vypracovanie podkladov 

v zmysle navrhnutej štruktúry. Pani Salajová, pani Prágerová a pani Maláková požiadali o zapojenie sa 

do pracovnej skupiny. Pracovná skupina sa skladá z nasledujúcich členov: p. Paštéková, p. Salajová, p. 

Prágerová, p. Maláková, p. Remšík, p. Burianek, p. Bobocký a p. Šmatlák. 

Pani Gindl-Tatárová požiadala o zmenu termínu rokovania rady fondu v mesiaci september na 

25.9.2025. Členovia rady s týmto návrhom súhlasili. Tajomník rady pošle aktualizáciu dátumov 

rokovaní rady na 2. polrok 2025.  

 

Pani Salajová navrhla revíziu výziev, či je možné ich zredukovať vzhľadom na finančné možnosti fondu. 

Požiadala o zaradenie tejto témy na júnové stretnutie s audiovizuálnym prostredím.   

 

Členovia rady otvorili diskusiu o organizačnom a realizačnom zabezpečení stretnutia s audiovizuálnym 

prostredím dňa 17. júna 2025 od 14:00 do 16:30 hod v kine Lumiére.   

 

Následne predseda rady zasadnutie rady ukončil.  

 

Najbližšie rokovanie rady je naplánované na 19.06.2025 

 

Zapísal:  Mgr. Richard Ceizel 

Overovateľ:  Mgr. Richard Kováčik 

 

Bratislava 29.05.2025 

 

 

 

Mgr. art. Štefan Dlugolinský 

predseda Rady Audiovizuálneho fondu 

 

na vedomie: predseda dozornej komisie AVF, riaditeľ 


